

国家外专局中国国际人才交流基金会领导听取外专委专家汇报

北京时间9月18日下午3时，国家外国专家局中国国际人才交流基金会项目开发部部长王立社先生、国家外国专家局中国国际人才交流基金会一带一路国际人才专项基金委员燕斐先生、李忠军先生，专项基金主任耿丽程先生，专项基金副主任杨欢女士参加并听取了范克高夫先生关于外国专家委员会前期筹备阶段的工作介绍和委员会未来的发展规划。



该外国专家委员会成员以荣获中国政府友谊奖的国际友人为主，首批成员20人，第一任轮值主席为范克高夫先生，设置常务委员7名，外国专家委员会未来在华的主要工作内容除了协调专家参与基金会项目评审之外，还包含以

下内容：

1. 帮助中国文化、教育和企业走出去，首期工作将以医疗健康行业作为工作切入点：

1) 医疗护理国际化项目：

即，帮助中国的医学院校设立海外联合校区，主要涉及中医药学、中西医结合、康复学和护理等专业。

2) 与海外优质大学、企业和机构联合设立国际医护人才联合培养基地和国际医养结合实训基地，为国内相关医护及管理人才培养提供平台。

2. 帮助中国地方经济引入优质海外人才：

即，与地方政府及机构合作设立外国专家人才大讲堂，引入相应的专家做专项讲座，为企业搭桥引智引资源。

会议最后，参会各方合影留念，作为国家友谊奖、上海白兰玉奖获得者和首批中国绿卡获得者，中国人民的好朋友范克高夫先生，未来将以外国专家委员会为平台，与众多爱中爱华的国际友人一道，为中国的一带一路国际倡议贡献自己的光与热。

The leaders of the China International Talent Exchange Foundation of the State Administration of Foreign Experts Affairs listened to the report of the experts of the Foreign Expert Committee

At 3 pm on September 18th, Beijing time, Mr. Wang Lishe, Director of the Project Development Department of China International Talent Exchange Foundation of the State Administration of Foreign Experts Affairs, and Mr. Yan Fei, Member of the International Talents Fund of the China International Talent Exchange Foundation, Mr. Li Licheng, the director of the special fund, and Ms. Yang Huan, the deputy director of the special fund, attended and listened to Mr. Gilbert Van Kerckhove's work introduction on the preparatory stage of the foreign expert committee and the future development plan of the committee.

The members of the foreign expert committee are mainly international friends who have won the China Friendship Award. The first batch of 20 members, the first rotating chairman is Mr. Gilbert Van Kerckhove, and there are 7 standing committee members. The main work content of the foreign expert committee in China in the future. In addition to coordinating experts to participate in Foundation project reviews, it also includes the following:

1. To help Chinese culture, education and enterprises go global, the first phase of work will be based on the medical and health industry:

1) Medical care internationalization project:

That is, to help Chinese medical colleges set up overseas joint campuses, mainly involving Chinese medicine, integrated Chinese and Western medicine, rehabilitation and nursing.

2) Establish a joint training base for international medical professionals and an international medical training base with overseas quality universities, enterprises and institutions to provide a platform for the training of relevant medical and management personnel in China.

2. Help China's local economy introduce quality overseas talent:

That is to say, cooperate with local governments and institutions to set up a lecture hall for foreign experts, and introduce corresponding experts to give special lectures to bridge the resources of enterprises.

At the end of the meeting, the participants took a group photo, with Mr. Gilbert Van Kerckhove as the China Friendship Award winner, the winner of the Shanghai White Magnolia and the early Chinese green card winner, a good friend of the Chinese people. The platform of the foreign expert committee set up with foreigners friendly to China will contribute their experience to China's Belt and Road initiative.

Note

中国国际人才交流基金会-外国专家委员会
轮值主席

Gilbert Van Kerckhove

China International Talent Exchange Foundation

Belt and Road International Talent Fund – Rotating President, Foreign Experts Committee”
State Administration of Foreign Experts Affairs